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Abstract (en)
[origin: WO2018095979A1] The invention relates to an operating table, having a patient support surface, which has at least one component that
can be moved by means of an actuator (15), which operating table comprises: a user interface (11, 12), by means of which a user can input
an instruction for moving the component into a user interface microcontroller (18); and a control device (13), which is designed to query and
authenticate data of the user interface microcontroller (18) and, in the case of successful authentication, to control the actuator (15) in order to move
the component in accordance with the instruction from the user.

Abstract (de)
Ein Operationstisch mit einer Patientenlagerfläche, die wenigstens eine Komponente aufweist, welche durch einen Aktuator (15) bewegbar ist,
umfasst:eine Benutzerschnittstelle (11, 12), über die ein Benutzer eine Anweisung zur Bewegung der Komponente an einen Benutzerschnittstellen-
Mikrocontroller (18) eingeben kann; undeine Steuereinrichtung (13), welche ausgelegt ist, um Daten des Benutzerschnittstellen-Mikrocontrollers
(18) abzufragen, zu authentifizieren und bei erfolgreicher Authentifizierung den Aktuator (15) anzusteuern, um die Komponente entsprechend der
Anweisung des Benutzers zu bewegen.
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